
Protokół Nr XXXVI/21
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze
w dniu 28 października 2021r.

XXXVI Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył Pan Jan 
Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 28 października 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:06 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
- Michał Macioszek

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 19 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Grażynę Bortlik oraz Radną Joannę Kalus-
Grzegorzek. Jako Przewodniczącą Komisji zaproponował Radną Joannę Kalus-Grzegorzek.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz 
Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Michał Macioszek, Adam Ratka

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady płynęły pisma Radnego Lechosława Łukasika 
dotyczące wniesienia pod obrady XXXVI Sesji inicjatywy uchwał zmieniających istniejące nazwy ulic 
Marksa i 22 Lipca w Orzesz-Jaśkowicach. Wyjaśnił, że sprawa dotycząca zmiany nazwy ulicy Marksa 
była omawiana na ostatnim posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i 
Mienia Gminy, która to negatywnie zaopiniowała wniosek dotyczący zmiany tej nazwy. Dodał, że treść 
uchwał powinna być zaopiniowana przez komisję.



Radna Joanna Kalus Grzegorzek stwierdziła, że sprawa zmiany nazwy ulicy Marksa została szczegółowo 
omówiona na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy i 
negatywnie zaopiniowana, w związku z czym złożyła wniosek formalny, aby nie uzupełniać porządku 
obrad  o punkt dotyczący zmiany nazw ulic Marksa i 22 Lipca z jednoczesnym nierozpoczynaniem 
procedury przygotowawczej do zmiany nazw tych ulic. Dodała, że mieszkańcy nie chcą zmiany tych 
nazw, co zostało wyrażone w przeprowadzonych w 2010 roku ankietach.

Przewodniczący poinformował, że wobec zgłoszenia wniosku formalnego dopuszcza jeden głos „za” 
wnioskiem i 1 gł. „przeciw”.

Radna Teresa Potysz poparła złożony wniosek formalny.

Radny Lechosław Łukasik zgłosił sprzeciw wobec złożonego wniosku formalnego. Wyjaśnił, że na 
Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy została rozpoczęta dyskusja na
temat niechlubnych dla miasta Orzesze nazw ulic, która została rozstrzygnięta jednym głosem, aby tej 
zmiany nie przeprowadzać. Dodał, że IPN wskazywał nazwy ulic, które należy zmienić i w Orzeszu ta 
zmiana nie nastąpiła, ze względu na fortel zastosowany przez Radę Miejską, która wskazała inną postać 
oraz inne wydarzenie celem pozostawienia tych nazw. Stwierdził, że nie można opierać się na ankiecie 
przeprowadzonej wśród nielicznej grupy mieszkańców, gdyż w tej sprawie powinni się wypowiedzieć 
mieszkańcy całego miasta. Dopowiedział, że Rada ma uprawnienia do dokonania zmiany nazw ulic i 
zaproponował, aby ulicom kontrowersyjnym nadano nazwy osób bardziej zasłużonych nie tylko dla 
Orzesza jak np. Jana Pawła II, gdyż jest kilka nazw, które nie powinny funkcjonować w wolnej Polsce. 
Poddał pod wątpliwość, czy zastosowany przez Radę Miejską fortel był zgodny z ustawą.

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że uchwały dot. nazw ulic w związku z ustawą dekomunizacyjną, zostały
podjęte terminowo i podlegały nadzorowi Wojewody. W związku ze zgłoszonym wnioskiem formalnym 
zakończył dyskusję i poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek:
  

Głosowano w sprawie:
nie wprowadzania do porządku obrad tematu zmiany nazw ulic Marksa i 22 Lipca z jednoczesnym 
nierozpoczynaniem procedury przygotowawczej do zmiany nazw tych ulic. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan 
Spendel, Piotr Szola
PRZECIW (5) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Damian Mrowiec, 
Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mateusz Szweda
NIEOBECNI (2) Michał Macioszek, Adam Ratka

Po przeprowadzonym głosowaniu Radny Lechosław Łukasik złożył również wniosek formalny o to, żeby
nie zamykać tematu związanego ze zmianą nazw ulic Marksa i 22 Lipca.

Przewodniczący Rady zgłosił sprzeciw wobec złożonego wniosku formalnego stwierdzając, że 
nielogiczne jest głosowanie na temat wcześniej zajętego już stanowiska.



Głosowano w sprawie:
tego, aby nie zamykać tematu dotyczącego analizy sprawy zmiany nazw ulic Marksa i 22 Lipca. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5) Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Lechosław Łukasik, Damian Mrowiec, Stanisław 
Wycisło
PRZECIW (12) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr 
Szola
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Artur Brandys, Mateusz Szweda
NIEOBECNI (2) Michał Macioszek, Adam Ratka

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XXXV Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki.

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Na wstępie Burmistrz przedstawił etapy realizacji następujących zadań inwestycyjnych: 

 zabudowa nowych opraw typu LED, 
 budowa centrum przesiadkowego, 
 termomodernizacja budynków komunalnych, 
 budowa i przebudowa ogólnodostępnej infrastruktury aktywnego wypoczynku na terenie miasta 

Orzesze - boisko wielofunkcyjne w Orzeszu-Zawiści,
 budowa sieci oświetlenia ulicznego, 
 budowa placu STREET WORKOUT,
 rozbudowa Szkoły Podstawowej Nr 6 w Orzeszu-Zawiści o dziewięciodziałowe przedszkole.

Następnie omówił kwestie dotyczące remontów dróg. Poinformował także o: 
 podpisanej umowie na zimowe utrzymanie dróg,
 ogłoszeniu przetargu na opracowanie dokumentacji projektowej wraz z uzyskaniem decyzji ZRID 

na przebudowę ulicy Brzozowej,
 zabudowanych nowych wiatach przystankowych.

Dodał, że w ostatnim czasie szczegółowo analizowane są sprawy związane z gospodarką odpadami. Prze-
kazał informację dotyczącą inwestycji budowy oczyszczalni ścieków komunalnych oraz budowy rurocią-
gu tranzytowego z Orzesza-Śródmieścia do oczyszczalni ścieków w Orzeszu–Zawiści. 
Poruszył kwestię przyznanych miastu Orzesze środków finansowych w konkursie Rządowy Fundusz Pol-
ski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. Poinformował o wielkości środków finansowych przyzna-
nych w tym konkursie pozostałym miastom Powiatu Mikołowskiego. Dodał, że w związku z przyznaniem
na zgłoszone zadania przez miasto Orzesze bardzo małej ilości środków finansowych, zostanie wystoso-
wane pismo z pytaniem: jakim kluczem kierowano się przy podziale tych środków.

Radni poruszyli sprawy dotyczące:
 sposobu informowania mieszkańców o konieczności wymiany kotłów grzewczych i terminach tej 

wymiany,
 wycinki drzew przy ul.Żorskiej,
 wybudowania kanalizacji sanitarnej w Orzeszu-Jaśkowicach oraz w pozostałych częściach miasta,
 przycinki drzew, które zagrażają bezpieczeństwu na ulicach Ramży, Powstańców, Wolności,
 konieczności kontynuacji czyszczenia rowu melioracyjnego w Zawiści na odcinku od ul.Odrodze-

nia w kierunku przejazdu kolejowego,
 budowy sieci oświetlenia ulicznego w ciągu ulic Bocznej, Kobiórskiej i Powstańców,



 przetargu na budowę centrum przesiadkowego,
 etapu prac dotyczących budowy Centralnego Portu Komunikacyjnego,
 zgłoszonego na początku Sesji wniosku formalnego, który nie pozwolił przedyskutować sprawy 

zasadności zmiany nazw proponowanych ulic, 
 rozbudowy sieci gazowej w Orzeszu-Jaśkowicach,
 terminu zakończenia prac  związanych z budową zaplecza sanitarno-szatniowego,
 przetargu na projekty związane z remontem ulic Spokojna i Zacisze,
 działań związanych z przejęciem na rzecz gminy terenu stanowiącego przejście ze sklepu Bie-

dronka w kierunku rynku. 

W związku z prośbą radnego, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów przedstawił planowany sposób
zagospodarowania terenu w związku z budową centrum przesiadkowego.

Radny Lechosław Łukasik zwrócił się z prośbą o sporządzenie opinii prawnej na temat formuły zgłoszo-
nego na początku sesji wniosku formalnego pod kątem tego, czy taka treść wniosku nie ogranicza prawa 
radnych do dyskusji nad danym tematem.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Biura Rady wpłynęły pisma:
 Radnej Grażyny Bortlik dot. ujęcia w planach finansowych remontów i budowy dróg w Zgoniu,
 mieszkańca, który wniósł skargę związaną z wadami i usterkami w wybudowanym budynku ko-

munalnym przy ul.Ulbrycha.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zwrócił się do Radnych o uzupełnienie planu pracy Komisji 
Rewizyjnej o punkt dotyczący przeprowadzenia kontroli zadania: budowa zaplecza sanitarno-
szatniowego.

Głosowano w sprawie:
uzupełnienia planu pracy Komisji Rewizyjnej o punkt dotyczący kontroli zadania budowa zaplecza 
sanitarno-szatniowego. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach,
Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz 
Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Michał Macioszek, Adam Ratka

5. Uchwały

a) Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w Orzeszu w rejonie ulic: Gliwicka, Mikołowska oraz linią lasu – północna część miasta
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Pani projektant poinformowała o złożonych podczas wyłożenia planu do publicznego wglądu uwagach 
mieszkańców, które zostały rozpatrzone. Dodała, że część z tych uwag nie została uwzględniona bądź to 
w całości bądź w części, co wymaga oddzielnego przegłosowania przez Radę. Omówiła poszczególne 
uwagi, które nie zostały uwzględnione, co poddawano pod oddzielne głosowanie: 



Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 1. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Adam Ratka

Na posiedzenie przybył Radny Adam Ratka. 

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 2. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 3. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 4. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek



Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 5. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 6. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 7. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 8. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek



Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 9. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 10. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 11. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

Głosowano w sprawie:
podtrzymania stanowiska Burmistrza w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 12. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w Orzeszu w rejonie ulic: Gliwicka, Mikołowska oraz linią lasu – północna część miasta. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

b) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że przez Skarżącego została złożona dnia 02.09.2021r. skarga, którą do 
Rady przesłał Sekretarz Województwa Śląskiego pismem z dnia 09.09.2021r. Dodał, że celem jej 
rozpatrzenia swoje posiedzenie w dniu 19.10.2021r. odbyła Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 
Wyjaśnił, że sprawy poruszone w skardze w części dotyczą Burmistrza Miasta Orzesze, a w części 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. Poinformował, że Komisja proponuje uznać skargę za
bezzasadną, a uzasadnienie stanowiska zostało zawarte w załączniku do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (1) Lechosław Łukasik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Artur Brandys
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

c) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że Komisja proponuje uznać skargę za bezzasadną, a uzasadnienie 
stanowiska zostało zawarte w załączniku do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3



Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (1) Lechosław Łukasik
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

d) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 7
Przewodniczący poinformował, że skarga na działania Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 7 w Orzeszu-
Gardawicach wpłynęła do Urzędu Miejskiego dnia 22.09.2021r. Dodał, że celem jej rozpatrzenia swoje 
posiedzenie w dniu 19.10.2021r. odbyła Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Poinformował, że Komisja 
proponuje skargę uznać za zasadną w części dotyczącej uchybień formalnych w postępowaniu 
administracyjnym prowadzonym przez Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 7 w Orzeszu–Gardawicach 
oraz za bezzasadną w części dotyczącej stawianych zarzutów o stronniczość Dyrektora Szkoły 
Podstawowej Nr 7. Przedstawił, że stanowisko zostało zawarte w załączniku do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 7. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16) Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, 
Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Grażyna Bortlik, Piotr Szola
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

e) Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi
Skarbnik Miasta poinformowała, że uchwała ta będzie musiała być za każdym razem podejmowana kiedy
ze środków własnych gminy będzie pokrywana część kosztów związanych z gospodarką odpadami 
komunalnymi.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek



f) Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 
2021-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Skarbnik Miasta omówiła zmiany wprowadzane do Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na
lata 2021-2040.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2021-
2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Adam Ratka

g) Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2021 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Skarbnik Miasta omówiła zmiany wprowadzone autopoprawką Burmistrza Miasta.

Głosowano w sprawie:
podjęcia Uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2021 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Adam Ratka

h) Podjęcie uchwały w spawie zmiany Uchwały Nr XXII/260/20 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 6 
sierpnia 2020 roku dotyczącej emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Uchwały Nr XXII/260/20 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 6 sierpnia 
2020 roku dotyczącej emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 



Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Adam Ratka
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

i) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmian w Regulaminie dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia projektu zmian w Regulaminie dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek

j) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w 
Miejskim Żłobku w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w 
Miejskim Żłobku w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek



k) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy istniejącej, a dotychczas nienazwanej w 
Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że nadanie nazwy dotyczy ulicy będącej łącznikiem pomiędzy 
ul.Jaśkowicką a ul.Podgórską. Dodał, że projekt uchwały uwzględnia nazwę św.Franciszka. Stwierdził, że
w tej sprawie doszło do kuriozum, kiedy to jedna komisja opiniowała jedną nazwę, a druga postanowiła 
inaczej.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej nadania nazwy ulicy istniejącej, a dotychczas nienazwanej w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, 
Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Rajmund Gazda
BRAK GŁOSU (1) Jan Mach
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

l) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Ładu i 
Porządku oraz Przestrzegania Prawa.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej nadania nazw drogom wewnętrznym w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

m) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom istniejącym a 
dotychczas nienazwanym
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Ładu i 
Porządku oraz Przestrzegania Prawa.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom istniejącym a dotychczas 
nienazwanym. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4



Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

n) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych przy 
ul.Kopaniny
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych przy ul.Kopaniny. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

o) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy 
ul.Wiosny Ludów
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Wiosny 
Ludów. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

p) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości w drodze 
komunalizacji - ul.Stalowa
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości w drodze 
komunalizacji - ul.Stalowa. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

r) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości pod poszerzenie drogi 
gminnej - ul.Łączna
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości pod poszerzenie drogi gminnej -
ul.Łączna. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

s) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel



t) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej
przy ul.Skośnej działka nr 3073/54
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Skośnej działka nr 3073/54. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

u) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.Skośnej działka nr 3077/54
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Skośnej działka nr 3077/54. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

w) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.Skośnej działka nr 3078/54
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Skośnej działka nr 3078/54. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4



Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

x) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.Gliwickiej działka nr 568/86
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Gliwickiej działka nr 568/86. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

y) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.Gliwickiej działka nr 582/81
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Gliwickiej działka nr 582/81. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

z) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej
przy ul.Gliwickiej działka nr 1317/244
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Gliwickiej działka nr 1317/244. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

aa) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.Słonecznej działka nr 464/73
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Słonecznej działka nr 464/73. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

ab) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.Słonecznej działka nr 477/73
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Słonecznej działka nr 477/73. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel



ac) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.Waryńskiego
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Waryńskiego. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

ad) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.Parkowej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.Parkowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

ae) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
położonej przy ul.W.Łokietka
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki 
Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej przy 
ul.W.Łokietka. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4



Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

af) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe 
warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw nauczycieli, a także wysokość nagród

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania
nauczycieli określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli, a także 
wysokość nagród. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Lechosław Łukasik
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel

6. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych
Przewodniczący przedstawił informacje dotyczące złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych 
oraz pozostałe osoby zobowiązane do ich złożenia. Informacje te zamieszczono w załączniku Nr 1 i 2 do 
protokołu.

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2021r.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2021r. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, 
Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Grażyna Matuszczyk, Damian
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Joanna Kurasz, Michał Macioszek, Jan Spendel



8. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXVI
Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu.

                                                                                                           
                                                                  Przewodniczący
           Protokołowała Rady Miejskiej

      mgr Marzena Nowak           mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


